
 

 

  

 

 

 

П Р О Т ОК О Л  № 65 

 

от  извънредно заседание на  

Постоянната Комисията по финанси и бюджет  

 

на 09 септември 2021 г. 

 

 

 

Днес, 09 септември 2021 г., от 9.40 ч.  дистанционно чрез платформата 

CISCO Webex Meeting на Столична община се проведе извънредно заседание на 

Постоянната комисия по финанси и  

 

Извънредното заседание беше открито в 9.40 часа и ръководено от г-н Георги 

Георгиев - председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Здравейте, колеги! 

Откривам заседанието на Комисията по финанси и бюджет.  

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по 

финанси и бюджет беше установено, че към началото на заседанието 12 общински съветници 

-  участват онлайн в заседанието чрез платформата CISCO Webex Meeting. 

В момента в заседанието не участва: Зафир Зарков.  

Присъстващи общински съветници съгласно приложен присъствен списък, са 

както следва: 

1. Георги Георгиев – председател; 

2. Стефан Марков – зам.-председател; 

3. Иван Таков; 

4. Екатерина Йорданова; 

5. Радослав Абрашев; 
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6. Христиан Петров; 

7.  Борислав Иванов; 

8. Методи Лалов; 

9. Петко Димитров; 

10. Михаил Ставрев. 

11. Борис Милчев – реш. 316/10.06.21 г. на СОС-обжалвано пред АС-София град 

12. Пеню Пенев - реш. 316/10.06.21 г. на СОС-обжалвано пред АС-София град 

Поради  наличие на кворум,  заседанието може  да бъде проведено. 

Имате ли предложения по дневния ред и бележки? Не виждам. 

Колеги, подлагам на гласуване дневния ред.  

Има ли „против“ дневния ред? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам. председател За 

3. Иван  Таков – зам. председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Методи Лалов За 

9. Петко Димитров За 

10. Методи Лалов За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                           За 10 

                           Против - 

                           Въздържали се - 

 

Приема се дневният ред. 

Благодаря. 

Точка първа, която всъщност ще бъде и единствена с оглед оттеглянето на доклада 

на господин Керезов, но ще помоля някой от неговата дирекция да вземе отношение. 

В момента разглеждаме точка 1 от дневния ред. 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА21ІТД26-9593/07.09.21 г. относно 

даване на мандат на председателя на Столична община в Общото събрание на акционерите в 

„София крематориум“ АД за гласувана на точките от дневния ред на обявено на 14.09.2021 г.,  
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редовно годишно Общо събрание на акционерите с вносители: Николай Стойнев и 

Стефан Марков – общински съветници. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Доклад, относно даване на мандат на 

председателя на Столична община в Общото събрание на акционерите в „София крематориум“ 

АД за гласувана на точките от дневния ред на обявено таза 14.09.2021 г., редовно годишно 

Общо събрание на акционерите. 

За Протокола уточнявам че г-н Зафир Зарков се включва онлайн в заседанието. 

Господин Марков и господин Стойнев, предполагам, че ако има въпроси сте на 

линия. 

Колеги, имате ли въпроси към вносителите? 

ИВАН ТАКОВ: Ако може господин председател? 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Заповядайте, господин Таков! 

ИВАН ТАКОВ: Разгледах финансовата документация, която е изпратена и ние 

общо взето подкрепяме всички точки и решения. При мен изниква един въпрос, виждаме че за 

2020 година приходите са намалели с 1 милион 400 хиляди, ако може да разберем на какво се 

дължи това предвид основната дейност на това дружество? 

Другото нещо е, кога за последно сме разпределяли печалба и защо се съгласяваме 

да не разпределяме печалба, сега за 2020 година е видно, че няма печалба, но по спомен казвам, 

тъй като нямам пред мен в момента отчета, но мисля че 4 милиона и 300 хиляди лева е 

неразпределена печалба. Въпросът ми е, кога за последно Столична община е получавала 

дивидент от това дружество и защо сме „ОК“ с това да не продължава да се разпределя печалба 

в годините, тъй като е видно, че сега ако имат някаква инвестиционна програма сериозна, 

която да трябва да се изпълнява да кажат просто вносителите. 

Благодаря. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви за уместните въпроси. 

Давам думата на представителя на Столична община в Съвета на директорите на 

дружеството, нашият представител там господин Димо Петров. 

Господин Петров, моля да вземете отношение по поставените въпроси от колегата 

Иван Таков? 

Моля, секретаря на комисията да се свърже с господин Димо Петров, в които 

служебни задължения се включва участието му в комисията. 

НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ: Господин Петров ми написа, че не може да се свърже, за 

това ще дам няколко кратки разяснения. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Разбира се, ако можете. 

НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ: Факт е, че има сериозно намаление на приходите през 

2020 година и е свързано с причината, че крематориумът вече не е единственият в България, 

през 2020 година работят няколко частни крематориума, може би господин Петров по-точно 
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ще каже къде са, но доколкото си спомням един имаше в Пловдив, но ще сбъркам ако посоча 

точно града, но също така имаше предишни години и гръцки клиенти на фирмата, но вече и в 

Гърция функционира такъв крематориум така, че има обективно обяснение на спада в 

приходите. Иначе по отношение на дивидентите миналата година бяха разпределени общо 800 

хиляди лева като дивидент. Това са двата въпроса, които постави господин Таков. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Заповядайте, господин Таков! 

ИВАН ТАКОВ: Благодаря на господин Стойнев, може ли един кратък коментар 

само господин Георгиев да направя по този повод? 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Заповядайте! 

ИВАН ТАКОВ: Това, което казва господин Стойнев означава понеже виждаме, че 

за миналата година дружеството е на загуба, хубаво е нашият представител там да поработи с 

останалото ръководство на дружеството и тогава трябва да се мисли за съкращаване на 

разходите, защото при това положение, след като вече има нови крематориуми, които работят 

видно е, че монополното положение на дружеството е изгубено на този етап и трябва да се 

мисли за цялостна реорганизация, иначе те оттук нататък ще продължат да работят на загуба 

предвид явно фиксираните високи разходи за дейността на дружеството и да се мисли как да 

се оптимизира разходната част, за да може отново да излезе на печалба и Столична община 

все пак да получава освен услугата, която извършва дружеството и дивидент за активите, 

които е апортирала в това дружество преди години. 

Благодаря. 

НИКОЛАЙ СТОЙНЕВ: Напълно съм съгласен с това, което казахте. Прав сте, 

така е и трябва по-активно нашият представител в Съвета на директорите да работи за 

оптимизиране дейността на дружеството. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви. 

Други въпроси и коментари имате ли колеги по доклада? Не виждам. 

Преминаваме към гласуване, като ще помоля господин Димо Петров да представи 

на вниманието на комисията подробен отчет за всички заседания на Съвета на директорите 

през изминалите две години от началото на мандата ни, за взетите решения и за предприетите 

от него действия в тази връзка за защита на интереса на Столична община. 

Господин Петров, виждам, че ви е включен микрофона, ще бъде отразено в 

протокола настоящото ми искане, моля да бъде изпълнено. 

Колеги, преминаваме към гласуване на доклада. 

Има ли „против“ доклада? Няма. 

Има ли „въздържали се“? 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения  проект за решение. 
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№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам. председател За 

3. 
Иван  Таков – зам. председател 

Въздържал 

се 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Зафир Зарков За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов За 

10. Петко Димитров За 

11. 
Методи Лалов 

Въздържал 

се 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                           За 9 

                           Против - 

                           Въздържали се 2 

 

Докладът се приема. 

По втора точка виждам, че господин Генчо Керезов се включи. 

По т. 2 от дневния ред: Доклад вх. № СОА21-ВК08-12639/07.09.21 г. относно 

прехвърляне на бюджетни средства с вносител: Генчо Керезов – зам.-кмет на Столична 

община. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Доклад, относно прехвърляне на бюджетни 

средства. 

Господин Керезов, разбрах че докладът е оттеглен, така ли е и моля да го заявите? 

ГЕНЧО КЕРЕЗОВ: зам. кмет на СО, колеги, коментирахме с господин Боршош и 

с господин Герджиков, че чисто процедурно и протоколно по друг начин ще предложим 

подкрепата за филма, така че в следващото заседание и за следващата сесия ще подготвим 

малко по-прецизен доклад. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Добре, в такъв случай оттегляте доклада, нали 

така? 

ГЕНЧО КЕРЕЗОВ: Да. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Поради оттегляне на доклада от вносителя 

изчерпахме дневния ред колеги. 

Пожелавам Ви спорен ден и успешна сесия днес! 
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Протоколът е изготвен на 13.09.2021 г. 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 /Главен експерт/ 

  

 

Председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И 

БЮДЖЕТ 

              /п/ 

 ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

                                            [дата на подписване] 

 

Зам.-председател на 

постоянната комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ                        
                   /п/ 

       СТЕФАН МАРКОВ      

                       [дата на подписване] 

 

Зам.-председател на  

постоянната комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

               /п/     

     ИВАН ТАКОВ 

         [дата на подписване] 

 

 


